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PROTOKÓŁ Nr VIII/2024 

z Sesji  Rady Miejskiej w Tucznie z 
z dnia 14 listopada 2024r. 

 
Na podstawie listy obecności w posiedzeniu Rady Miejskiej w Tucznie uczestniczyło o godzinie 15:00 15 
Radnych.  
Posiedzenie odbyło się w Gminnym Ośrodku Kultury w Tucznie, ul. Wolności 26A, 78-640 Tuczno. 
Otwarto posiedzenie. 
 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli także następujący goście: 
 
1. Burmistrz Tuczna – Krzysztof Mikołajczyk 
2. Zastępca Burmistrza Tuczna – Alicja Wdowińska 
3. Skarbnik Gminy – Violetta Stępień 
4. Sekretarz Gminy – Elżbieta Warszylewicz 
 
 

Ad. Pkt 1 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
 
Ad. Pkt 2 
Przedstawienie porządku obrad. 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Informacje Burmistrza Tuczna z działalności międzysesyjnej. 

5. Podjęcie Uchwały Nr VIII/50/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

6. Podjęcie Uchwały Nr VIII/51/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

7. Podjęcie Uchwały Nr VIII/52/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie opłaty 

miejscowej. 

8. Podjęcie Uchwały Nr VIII/53/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie poboru 

podatków od osób fizycznych: rolnego, leśnego od nieruchomości w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

9. Podjęcie Uchwały Nr VIII/54/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie Rocznego 

Programu współpracy samorządu Gminy Tuczno z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z 24 kwietnia 2003r. o  działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025. 

10. Podjęcie Uchwały Nr VIII/55/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie zmiany 

uchwały Rady Miejskiej w Tucznie Nr XV/91/2008 z dnia 28 marca 2008 r. w sprawie 
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określenia zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy 

Tuczno. 

11. Podjęcie Uchwały Nr VIII/56/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie opinii o 

projekcie audytu krajobrazowego województwa zachodniopomorskiego. 

12. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

14. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej w Tucznie. 

15. Zamknięcie obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Tucznie. 

 

Przewodnicząca zabrała głos, poinformowała o chęci wprowadzenia dwóch punktów do 
porządku obrad tj. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Tuczno za rok 
szkolny 2023/2024 oraz podjęcie uchwały Nr VIII/56/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie 
obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2025. 
Radni Informację o realizacji zadań oświatowych wprowadzili do porządku obrad jednogłośnie, 
natomiast projekt uchwały głosami: 13 ZA, 2 WSTRZYMUJĘ SIĘ 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Informacje Burmistrza Tuczna z działalności międzysesyjnej. 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Tuczno za rok szkolny 

2023/2024 

6. Podjęcie Uchwały Nr VIII/50/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

7. Podjęcie Uchwały Nr VIII/51/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

8. Podjęcie Uchwały Nr VIII/52/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie opłaty 

miejscowej. 

9. Podjęcie Uchwały Nr VIII/53/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie poboru 

podatków od osób fizycznych: rolnego, leśnego od nieruchomości w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

10. Podjęcie Uchwały Nr VIII/54/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie Rocznego 

Programu współpracy samorządu Gminy Tuczno z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z 24 kwietnia 2003r. o  działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025. 

11. Podjęcie Uchwały Nr VIII/55/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie zmiany 

uchwały Rady Miejskiej w Tucznie Nr XV/91/2008 z dnia 28 marca 2008 r. w sprawie 

określenia zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy 

Tuczno. 

12. Podjęcie Uchwały Nr VIII/56/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie opinii o 

projekcie audytu krajobrazowego województwa zachodniopomorskiego. 

13. Podjęcie uchwały Nr VIII/57/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie obniżenia 

średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2025. 

14. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 
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15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

16. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej w Tucznie. 

17. Zamknięcie obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Tucznie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Mariusz Błażewicz, Małgorzata Kania, Małgorzata Karasek, Szymon Kostecki, Dagmara 
Kuncewicz, Zbigniew Kurkiewicz, Ewa Kwiatkowska, Izabela Kwiecińska, Ewa Matusik, 
Marzena Pecio, Piotr Piast, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, Katarzyna Turowska, 
Deonizy Wroński 
 

Ad. Pkt 3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
Wobec braku uwag, Przewodnicząca rozpoczęła głosowanie. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Mariusz Błażewicz, Małgorzata Kania, Małgorzata Karasek, Szymon Kostecki, Dagmara 
Kuncewicz, Zbigniew Kurkiewicz, Ewa Kwiatkowska, Izabela Kwiecińska, Ewa Matusik, 
Marzena Pecio, Piotr Piast, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, Katarzyna Turowska, 
Deonizy Wroński 
 
Ad. Pkt 4 
Informacje Burmistrza Tuczna z działalności międzysesyjnej. 
Sprawozdanie obejmuje okres od 30 października do 14 listopada 2024 r. 30 października – 
spotkanie w Starostwie Powiatowym w Wałczu, spotkanie stacjonarne oraz online dot. 
uchwały w sprawie odnawialnych źródeł energii. 31 października – spotkanie w Szpitalu 
Wojskowym w Wałczu w sprawie omówienia propozycji otwarcia poradni zdrowia 
psychicznego dla dzieci i młodzieży w Powiecie Wałeckim. 5 listopada – wyjazd do gminy 
partnerskiej wraz z Wiceprzewodniczącą Rady oraz Dyrektor GOKu. 6-7 listopada – 
uczestnictwo w konwencie burmistrzów, wójtów i prezydentów w Dźwirzynie. 7 listopada – 
posiedzenie Komisji Spraw Społecznych i Budżetu oraz Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i 
Ochrony Środowiska. 8 listopada – apele z okazji Święta Niepodległości w szkołach oraz 
spotkanie z Dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie przebudowy drogi prowadzącej 
do Miłogoszczy. 11 listopada – obchody Święta Niepodległości.  
Burmistrz przedstawił Sekretarza Gminy, który pełni swą funkcję od 1 listopada.  
 
Ad. Pkt 5 
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Tuczno za rok szkolny 
2023/2024. 
Zastępczyni Burmistrza przedstawiła radnym informacje zawarte w przygotowanym 
dokumencie i przedłożonym radnym w ustawowym terminie.  
Ad. Pkt 6 
Podjęcie Uchwały Nr VIII/50/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od środków transportowych. 
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  
Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Małgorzata Kania, Małgorzata Karasek, Szymon Kostecki, Dagmara Kuncewicz, Zbigniew 
Kurkiewicz, Ewa Kwiatkowska, Izabela Kwiecińska, Ewa Matusik, Marzena Pecio, Piotr Piast, 
Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, Katarzyna Turowska, Deonizy Wroński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Mariusz Błażewicz 
 
Ad. Pkt 7 
Podjęcie Uchwały Nr VIII/51/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Małgorzata Kania, Małgorzata Karasek, Szymon Kostecki, Dagmara Kuncewicz, Ewa 
Kwiatkowska, Izabela Kwiecińska, Ewa Matusik, Marzena Pecio, Piotr Piast, Katarzyna 
Sałachub, Paweł Sochacki, Katarzyna Turowska, Deonizy Wroński 
PRZECIW (1) 
Mariusz Błażewicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Zbigniew Kurkiewicz 
 
Ad. Pkt 8 
Podjęcie Uchwały Nr VIII/52/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie opłaty miejscowej. 
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14)Małgorzata Kania, Małgorzata Karasek, Szymon Kostecki, Dagmara Kuncewicz, 
Zbigniew Kurkiewicz, Ewa Kwiatkowska, Izabela Kwiecińska, Ewa Matusik, Marzena Pecio, 
Piotr Piast, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, Katarzyna Turowska, Deonizy Wroński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Mariusz Błażewicz 
 
Ad. Pkt 9 
Podjęcie Uchwały Nr VIII/53/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie poboru podatków 
od osób fizycznych: rolnego, leśnego od nieruchomości w drodze inkasa oraz 
wyznaczenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Poinformowała, że radni, którzy są sołtysami nie 
mogą głosować.  
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyłączenia z głosowania: 
Małgorzata Kania, Piotr Piast 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Małgorzata Karasek, Szymon Kostecki, Dagmara Kuncewicz, Zbigniew Kurkiewicz, Ewa 
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Kwiatkowska, Izabela Kwiecińska, Ewa Matusik, Marzena Pecio, Katarzyna Sałachub, Paweł 
Sochacki, Katarzyna Turowska, Deonizy Wroński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Mariusz Błażewicz 
BRAK GŁOSU (2) 
Małgorzata Kania, Piotr Piast 
 
Ad. Pkt 10 
Podjęcie Uchwały Nr VIII/54/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie Rocznego 

Programu współpracy samorządu Gminy Tuczno z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z 24 kwietnia 2003r. o  działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały jak również zmianę wprowadzoną do załącznika. 

Głos zabrał radny Kurkiewicz. Pytał czy 20 tys. zł zapisane w uchwale stanowi pewien bufor, 

gdy zostanie już wyczerpane 100 tys. zł.  

Głos zabrała Sekretarz, która poinformowała, że kwota ta jest przeznaczona na tryb 

pozakonkursowy.  

Głos zabrał mieszkaniec. Poinformował, że punkt 8 załącznika, który został odczytany przez 

Przewodniczącą budzi jego zdumienie. Jego zdaniem absurdem jest, że osoba, która zajmuje 

się konsultacjami oraz całym programem prowadzi również jego ewaluację.  

Głos zabrał Burmistrz. Nie zgadza się ze zdaniem mieszkańca. Wyjaśnił, że chodzi tu nie o 

kontrolę, a sprawozdanie z działań.  

Głos zabrał mieszkaniec, nie podoba mu się przeprowadzenie konsultacji. Po krótce 

przedstawił przeprowadzone konsultacje oraz odczytał wyrywki tekstu zawartego w projekcie 

uchwały jak i załączniku.  

Głos zabrał Burmistrz, który poinformował, że nie zgadza się z zarzutami, iż nie wspiera 

organizacji pozarządowych.  

Dyskutowano w niniejszym temacie.  

Głos zabrał radny Sochacki, pytał dlaczego tak późno wprowadzono zmianę. 

Głos zabrała Sekretarz Gminy. Przedstawiła, że w gminach w województwie 

Zachodniopomorskim pojawiają się rozstrzygnięcia nadzorcze unieważniające te uchwały z 

racji zbyt ubogiego określenia punktu, który został zmieniony. Należało to uczynić, aby uniknąć 

ewentualnego unieważnienia uchwały.  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Małgorzata Karasek, Szymon Kostecki, Dagmara Kuncewicz, Zbigniew Kurkiewicz, Ewa 
Kwiatkowska, Izabela Kwiecińska, Marzena Pecio, Piotr Piast, Katarzyna Sałachub, Katarzyna 
Turowska, Deonizy Wroński 
PRZECIW (2) 
Małgorzata Kania, Paweł Sochacki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Mariusz Błażewicz, Ewa Matusik 
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Ad. Pkt. 11 
Podjęcie Uchwały Nr VIII/55/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie zmiany uchwały 
Rady Miejskiej w Tucznie Nr XV/91/2008 z dnia 28 marca 2008 r. w sprawie określenia 
zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Tuczno. 
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  
 Głos zabrała radna Matusik, w poprzedniej uchwale bonifikata wynosi 30%, dlaczego wzrosła 

ona aż do 70%.  

Głos zabrał Burmistrz, który poinformował, że zmiana ta jest związana z budynkiem w 

Płocicznie. Zdaniem Burmistrza należy dysproporcję wyrównać, ponieważ mieszkańcy taką 

bonifikatę 70% posiadają.  

Głos zabrała radna Matusik, przedstawiła różnicę kwotową przy bonifikacie 30 oraz 70%. 

Zdaniem radnej jest to bardzo duża rozbieżność.  

Głos zabrał radny Kurkiewicz. Zdaniem radnego lepiej byłoby zostać na poziomie 30%.  

Głos zabrał radny Sochacki. Poinformował, że zdaniem większości radnych lepiej byłoby 

działkę, na której znajduje się budynek podzielić z racji jej wielkości. Należy jednocześnie 

zauważyć, że w przypadku sprzedania budynku, Płociczno nie będzie posiadać świetlicy.  

Głos zabrał Burmistrz, nie zgadza się z przedmówcą. Budynek niszczeje przez kilka lat, nie 

jest to teren atrakcyjny jeśli chodzi o inwestowanie. Podzielenie działki, przemianowanie ich na 

działki budowlane oraz przystosowanie ich jak i całego terenu nie będzie dla gminy korzystne 

finansowo.  

Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (1) 
Dagmara Kuncewicz 
PRZECIW (8) 
Mariusz Błażewicz, Małgorzata Kania, Małgorzata Karasek, Zbigniew Kurkiewicz, Ewa 
Kwiatkowska, Ewa Matusik, Piotr Piast, Paweł Sochacki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Szymon Kostecki, Izabela Kwiecińska, Marzena Pecio, Katarzyna Sałachub, Katarzyna 
Turowska, Deonizy Wroński 
 
Ad. Pkt. 12 
Podjęcie Uchwały Nr VIII/55/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie opinii o projekcie 

audytu krajobrazowego województwa zachodniopomorskiego. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Mariusz Błażewicz, Małgorzata Kania, Małgorzata Karasek, Szymon Kostecki, Dagmara 
Kuncewicz, Zbigniew Kurkiewicz, Ewa Kwiatkowska, Izabela Kwiecińska, Ewa Matusik, 
Marzena Pecio, Piotr Piast, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, Katarzyna Turowska, 
Deonizy Wroński 
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Ad. Pkt. 13 
Podjęcie uchwały Nr VIII/56/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie obniżenia średniej 
ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2025. 
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  
Głos zabrał radny Sochacki. Poinformował wszystkich, że przedstawiciele rolników prosili o 
obniżkę o 10% od stawki GUS. Ostatecznie zaproponowano stawkę 79,02.  
Głos zabrał radny Kurkiewicz. Przeanalizował budżet pod kątem tej uchwały i jego decyzja 
ukaże się podczas głosowania.  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Mariusz Błażewicz, Małgorzata Kania, Ewa Kwiatkowska, Ewa Matusik, Katarzyna Sałachub, 
Paweł Sochacki 
PRZECIW (6) 
Dagmara Kuncewicz, Izabela Kwiecińska, Marzena Pecio, Piotr Piast, Katarzyna Turowska, 
Deonizy Wroński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Małgorzata Karasek, Szymon Kostecki, Zbigniew Kurkiewicz 
 
Głos zabrał radny Sochacki, który poinformował, że z racji niepodjęcia uchwały, rolnicy będą 
posiadać stawki podatku najwyższe możliwe, czyli takie jakie były zaproponowane przez GUS. 
 
Ad. Pkt. 14 
Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 
Głos zabrała radna Kwiatkowska. Pytała na jakim etapie są prace związane z wodociągami od 

stacji do Mączna.  

Głos zabrał Burmistrz. Wykonawca czekał na decyzję dot. przejścia przez teren PKP. 

Dodatkowo nastał okres zimowy, zatem prace prawdopodobnie ruszą na wiosnę przyszłego 

roku.  

Głos zabrała radna Matusik. Mieszkańcy ulicy Klasztornej złożyli w lutym prośbę o 

uwzględnienie naprawy stanu technicznego ulicy Klasztornej. Uzyskali oni odpowiedź, iż remont 

zostanie zaplanowany na 2025 rok. Radna wystosowała pismo w tym temacie i uzyskała 

odpowiedź, iż ta inwestycja nie została zaplanowana na 2025 rok, jednak wszelkie uszkodzenia 

będą naprawiane na bieżąco.  

Głos zabrał Burmistrz, który potwierdził informacje zawarte w piśmie. Zauważył, że budżet na 

2025 rok jest trudny i należy skupić się na już rozpoczętych inwestycjach.  

Głos zabrała radna Matusik, która zauważyła, że pismo zostało wystosowane w marcu i nie 

chodzi o całą drogę tylko jej pewien odcinek, pismo z marca miało odpowiedź pozytywną, jednak 

w październiku już negatywną.  

Głos zabrał Burmistrz, zauważył, że nie przewidziano tak wysokiego wzrostu wydatków w roku 

2025.  

Głos zabrał radny Sochacki. Ostatnim razem zgłaszał problem, iż ścieżka rowerowa w stronę 

stacji PKP jest nieoświetlona, zostało to naprawione jednak światło świeci do odcinka z rzeczką, 

ciemno jest również na skrzyżowaniu dróg prowadzących na Wałcz i Mirosławiec.  

Głos zabrał Burmistrz, który poinformował, że z informacji które posiada wynika, iż problem 

został zgłoszony.  
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Głos zabrał radny Kurkiewicz, który zaproponował skontaktowanie się z zarządem dróg, aby 

poprawić przejścia dla pieszych na tej trasie. Radny pytał również o kwestie odświeżania, czy 

będzie w tym wypadku współpraca z powiatem, czy będzie to pozostawione dla powiatu.  

Głos zabrał Burmistrz, który poinformował gmina zgłosi sprawę do zarządu dróg, jeśli natomiast 

chodzi o zimowe utrzymanie dróg powiatowych, gmina nie może przejąć tego zadania, ponieważ 

nie uwzględniono postulatów gminy, jednocześnie zaproponowano absurdalną kwotę na to 

zadanie.  

Głos zabrał radny Kurkiewicz, który pytał czy w razie potrzeby w pewnych miejscach służby 

gminne będą mogły zareagować w tej kwestii.  

Głos zabrał Burmistrz, który poinformował, że będą mogły reagować i tak też to się odbywa.  

Głos zabrała radna Matusik, który pytała czy prace remontowe na ulicy Nowej zostały 

zakończone.  

Głos zabrał Burmistrz, który poinformował, że zostały zakończone.  

Głos zabrała radna Matusik, która zauważyła, że stan studzienek kanalizacyjnych został 

przykryty, przez co mieszkańcy odczuwają nieprzyjemne zapachy w domach. 

Głos zabrał Burmistrz, który rozmawiał z wykonawcą i ustalono, że wcześniej występował 

problem zakrytych studzienek, teraz zostało to naprawione, jednak zostanie na to zwrócona 

uwaga.  

Głos zabrał radny Kurkiewicz. Pytał czy sołtysi mogą się zgłaszać do ZGKiM o uzupełnienie 

piasku do pojemników w razie potrzeby.  

Głos zabrała Dyrektor GOK. Rada przyjęła uchwałę o Strategii Rozwoju Gminy. Przytoczyła 

zapisy w niej zawarte w tym te dotyczące oferty kulturalnej. Poinformowała, że wypełnia warunki 

umowy jak również nie pojawiły się skargi na jej działania. Oskarżenia o brak kompetencji, złe 

zarządzanie, współpracę z innymi instytucjami, organizacjami i osobami prywatnymi pojawiły się 

w tym roku. Uznała, że te zarzuty przekreślają całą dwuletnią pracę pracowników jak i instytucji 

z którymi prowadzona jest współpraca. Przez pierwsze dwa lata GOK czuł wsparcie Burmistrza. 

Dyrektor wymieniła instytucje, z którymi prowadzona jest współpraca. Opisała również jakie 

zmiany wprowadzono w budynku jak również jakie działania są podejmowane. Dyrektor 

zauważyła, że nawet złe opinie, które do niej docierają po posiedzeniach komisji Rady są dla 

niej cenne. Poinformowała zebranych, że w nadchodzącym roku koszty utrzymania ośrodka 

wzrosną, przez co koszty związane z wydarzeniami zmaleją jeśli budżet GOKu pozostanie na 

poziomie z roku 2024. Zadała zebranym pytania, jakie czynniki zadecydowały o cięciu budżetu, 

czy cięcia budżetu dla GOKu są zgodne z celem strategicznym Strategii Rozwoju Gminy, jakie 

alternatywy zostaną zapewnione lokalnej społeczności jeśli GOK będzie miał ograniczone 

możliwości działania, czy planowane są inne źródła finansowania lub wsparcia, które mogłyby 

zrekompensować te cięcia i czy gmina będzie wspierać Ośrodek w ich pozyskiwaniu.  

Głos zabrał Burmistrz, który poinformował, że oceny GOKu są różne w środowisku lokalnym. 

Uznał również, że to Dyrektor GOK powinien pozyskiwać środki zewnętrzne. Zauważył, że nie 

ma w projekcie budżetu GOKu środków zewnętrznych. Nie są widoczne również kwoty z biletów 

na wydarzenia. Burmistrz opowiada się za taką kulturą jaką Dyrektor propaguje, jednak należy 

otworzyć się również na inne gusta, ponieważ trzeba trafić do szerszej grupy mieszkańców.  

Głos zabrała Dyrektor, która oznajmiła, że 2 razy w miesiąca GOK prowadzi zajęcia w 

sołectwach, przeprowadzono również ankietę internetową z której wynika, że większość głosów 
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jest pozytywnych. Składane są również wnioski o dodatkowe środki, jednak występują 

ograniczenia kadrowe oraz infrastrukturalne.  

Głos zabrała radna Matusik. Zauważyła, że wielu mieszkańców korzysta z oferty kulturalnej 

Ośrodka.  

Głos zabrała radna Karasek. Uznała, że koncerty są różnorodne, a frekwencja jest na nich 

wysoka. Zauważyła również, że nie wszystkie warsztaty mogą być prowadzone przez 

pracowników GOKu, są też takie, którymi musi zająć się specjalista w danej dziedzinie.  

Głos zabrał radny Sochacki. Według radnego nie można schodzić w poziomu, jeśli koszty 

działalności wzrastają, nie może to być kosztem funduszy na działania.  

Głos zabrał Burmistrz, który uważa, że imprezy z innego rodzaju muzyką muszą być 

przewidziane. Ponownie Burmistrz zauważył, że musi być większa inicjatywa w kierunku 

pozyskiwania środków zewnętrznych.  

Głos zabrał radny Błażewicz, który uznaje, że Dyrektor GOKu wykazała się dużą otwartością na 

różnego rodzaju słowa. Stara się również nie oceniać dyrektora placówki, ponieważ jeśli ktoś 

nim jest, realizuje swój pomysł na działalność placówki. Radny zauważył również, że progres w 

działaniu placówki jest duży.  

Głos zabrała radna Karasek. Poinformowała, że przystąpienie do jakiegokolwiek projektu 

wymaga wkładu własnego. Ucinanie budżetu powoduje zmniejszoną możliwość działania w tej 

kwestii.  

Głos zabrał mieszkaniec Tuczna. Zdaniem mieszkańca wiele koncertów nie odbyłoby się, gdyby 

nie osobiste kontakty Dyrektor GOKu, gdyby nie stworzone warunki techniczne. Jego zdaniem 

udział mieszkańców w wydarzeniu kulturalnym jest bardzo duży w przeliczeniu na liczebność 

gminy. Należy budować nawyk wśród mieszkańców udziału w kulturze. Zdaniem mieszkańca 

aktualnie jest zatrudnionych mniej etatów w GOKu, niż było to dawniej, natomiast działalność 

jest nieporównywalna.  

Głos zabrał Burmistrz. Poinformował, że mieszkańcy zastanawiają się, co pracownicy robią w 

godzinach 7-15.  

Głos zabrała dyrektor GOK, która wymieniła zadania, które są wypełniane w ramach godzin 

pracy.  

Głos zabrał Burmistrz, który zauważył, że należy być otwartym na słowa krytyki. Uznaje również, 

że Dyrektor GOKu nie potrafi współpracować.  
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